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Zápis č. 12/2024 z jednání Komise pro dopravu RMČ Praha 10, které 
se konalo dne 11. 12. 2024 

 

Přítomní členové: Marek Dvořák, BBA – předseda komise, Ing. Jarmila Bendová,  

Ladislav Chládek, Ing. Milan Maršálek, PaeDr. Martin Sekal, Robert Zrzavecký, Ing. Viktor 

Lojík 

 

Nepřítomní členové: 

 

Stálí hosté: Mikuláš Pobuda 

  

  Ing. František Daníček 

  Ing. Daniel Čech 

 

Jednání KOM bylo zahájeno v 17:00 hodin. 

 

Návrh programu jednání:  
 

1. Zahájení jednání Komise pro dopravu 

2. Schválení programu 

3. Návrh a schválení ověřovatele zápisu 

4. Rozpočet 0031 na rok 2025 

5. Dopravní studie OC Květ 

6. Podněty veřejnosti 
7. Různé 

8. Závěr 

1. Zahájení jednání Komise pro dopravu 

 

Jednání KPD zahájil a vedl od 17:00 hod. předseda komise pan Marek Dvořák. Komise se 

sešla v nadpoloviční většině a po celou dobu jednání byla usnášení schopná. 
 

2. Schválení programu  
 

Hlasováno o programu ve výše uvedené podobě. 
 

Výsledek hlasování:   
  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 7 0 0 

KPD schválila program jednání č. 12/2024 KPD 

 

 

3. Návrh a schválení ověřovatele zápisu 

 

Pan Marek Dvořák určil jako ověřovatele zápisu pana Ing. Milana Maršálka. 
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4. Rozpočet 0031  

 

Rozpočet odboru dopravy na rok 2025 členům komise představuje Mikuláš Pobuda. 
V rozpočtu nedošlo k velkým změnám, v některých částech došlo k drobnému snížení. 
Z investiční části budou nadále probíhat rekonstrukce chodníků. Informuje také o tom, že se 
z letošního rozpočtu nestihla platit akce na parkovací kontejnery, bude se tedy pokračovat 
v nadcházejícím roce. 

Odbor dopravy nově zařadila investiční akci na vnitroblok Kounická x Limuzská, předpoklad 
je, že polovina akce proběhne v roce 2025 a dále se bude pokračovat do roku 2026. 
 

Komise pro dopravu bere na vědomí rozpočtovou kapitolu 0031 na rok 2025. 

 

Hlasováno 7 Pro – 0 proti – 0 zdrželo se 

 

Komise pro dopravu schválila stanovisko č. 12/01/2024 

 

5. Dopravní studie OC Květ 

 

Předseda Komise Marek Dvořák na začátek bodu vysvětluje, na jakém základě vznikla 
komunikace se zástupci developera. 
 

Dále pokračuje pan Pobuda, který zmiňuje poslední verzi zákresu, ve které jsou zakreslené 
veškeré připomínky z předchozího jednání Komise pro dopravu. Tento nákres obdrželi 
členové s předstihem. 
 

Probíhá diskuse. 
 

Zástupci developera byli přizvání na jednání. 
 

Schválení hostů 

Předseda komise pro dopravu představuje architekty projektu OC Květ a nechává hlasovat o 
jejich přítomnosti. 

Hlasováno 7 Pro – 0 proti – 0 zdrželo se 

KPD schválila přítomnost hostů na jednání KPD. 
 

Pan Ing. Maršálek adresuje dotaz na hosty, kteří přislíbili zaslání dotazovaných dokumentů. 
Zástupci developera se omlouvají a ujišťují pana Ing. Maršálka, že potřebné dokumenty 
dopošlou v co nejkratším intervalu. 
Hosté opouštějí jednání a Komise pro dopravu se přesouvá k usnesení. 
 

 

 

 

Komise pro dopravu 

1. souhlasí s dopravně inženýrskou studii pro posouzení dopadu záměru OC Květ Jabloňová 
na dopravní situaci 

2. Souhlasí s upraveným celkovým situačním výkresem ze dne 31. 10. 2024 
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Hlasováno 6 Pro – 0 proti – 0 zdrželo se – 1 nehlasovalo 

 

Komise pro dopravu schválila stanovisko č. 12/02/2024 

 

 

6. Podněty veřejnosti 
 

Zóny placeného stání 
Paní Ing. Bendová obdržela dotaz na zóny placeného stání. Občan má provozovnu na Praze 
10 a ptá se na možnosti zaplacení vyhrazeného stání. 
Pan Ing. Čech vysvětluje, že s počátkem modrých zón se tato možnost zrušila. 
 

Přechod u hřbitova 

Paní Ing. Bendová dále zmiňuje dotaz na možnost přechodu u zastávky Želivského. 
Tento podnět byl již vyřízen vedoucím odboru dopravy. 
 

Dotaz obyvatel Malešic 

Dalším podnět, který členové Komise obdrželi poštou. 
Podnět se týkal parkování v okolí viaduktu, Městská část však nemá komu reagovat, neboť 
dopis přišel anonymně.  
Pan Pobuda informuje komisi, že podnět byl předán i Městské policii. 
 

Probíhá diskuse. 
 

7. Různé 

 

Radní pro dopravu informuje o schůzce, která proběhla v souvislosti s tragickou událostí na 
křižovatce U Slavie. Na tomto jednání se probírali možnosti zlepšení dopravního situace, více 
informací poskytne pan Pobuda, jakmile bude z jednání vznikne závěr. 
 

Probíhá diskuse. 
 

8. Závěr 

 

Pan předseda komise Marek Dvořák ukončil 12. jednání KPD v 17.30 hod. Poděkoval všem 
přítomným a připomněl komisi termín dalšího jednání. 
 

 

 

Markéta Dostálová   Ing. Milan Maršálek   Marek Dvořák, BBA 

tajemnice KPD    ověřovatel     předseda KPD 

 

 

           18.12.2024 

STANOVISKO KOMISE PRO DOPRAVU RADY MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 10 

12/01/2024 

ze dne 11. 12. 2024 

k bodu č. 4 – Rozpočet 0031 
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Komise pro dopravu  

 

 BERE NA VĚDOMÍ 
 

rozpočtovou kapitolu 0031 na rok 2025 

 

Průběh hlasování: 
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

7 7 0 0 0 

 

 

Marek Dvořák, BBA – předseda komise 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

STANOVISKO KOMISE PRO DOPRAVU RADY MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 10 

12/02/2024 

ze dne 11. 12. 2024 

k bodu č. 5 – Dopravní studie OC Květ 
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Komise pro dopravu  

 

 SOUHLASÍ 
 

s dopravně inženýrskou studii pro posouzení dopadu záměru OC Květ Jabloňová na dopravní 
situací 
 

 SOUHLASÍ 
 

Souhlasí s upraveným celkovým situačním výkresem ze dne 31. 10. 2024 

 

Průběh hlasování: 
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

7 6 0 0 1 

 

 

Marek Dvořák, BBA – předseda komise 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 


